
REFERAT FRÅN ORDFÖRANDEKONFERENS DEN 24 OKTOBER PÅ 
LERDALSHÖJDEN

Representanter från 17 föreningen hälsades välkomna. Från distriktet deltog Lennart 
Nilsson, ordförande, Lars-Åke Carlsson, vice ordförande (tillika medlem i 
förbundsstyrelsen) samt Rickard Olsson, 1:e vice ordförande i förbundsstyrelsen.

Valet 2018. En återblick och redovisning av utfallet vad gäller representation av 
seniorer. Sex personer blev invalda i riksdagen från Dalarna. Konstaterade att det är 
färre seniorer invalda även i landstinget och kommunerna i Dalarna än tidigare.  

Rickard Olsson informerade om förbundets ekonomi. Man får sina medel genom 
medlemsavgifter, statsbidrag och annonsintäkter via Senioren (12 Mkr). Dessa täcker 
dock inte hela kostnaden för Senioren. Höjningen av medlemsavgiften för 2019 är en 
förutsättning för en hållbar ekonomi. Minskat medlemsantal ger minskade intäkter. 
Det egna kapitalet har under några år minskat  från 35- 18 Mkr. 

Utvecklingsarbetet med nya system är avslutat. Allt inte helt bra men nu måste vi se 
framåt. Medlemsregistret funkar hyfsat men Webben måste förbättras. 

Medlemsrekrytering. De flesta som lämnar oss gör det efter att ha varit medlem 
upp till 13 månader vid ålder 71-72 år. Jag fick under den här punkten redogöra för 
hur vi jobbar med marknadsföring etc i Leksand!!

Övrigt:

 Kommunikation. Nya mallar har tagits fram och läggs ut på distriktets 
hemsida

 Boende frågor togs upp. En rapport om den s.k. flyttskatten kommer. 

 Förbundet har sagt upp avtalet med Viking Line. Centralt avtal med Silja 
Line träffas. Birka Cruises vill ha avtal ett avtal med distriktet. 

 Nästa årsmöte blir i Hedemora

 Översyn av stadgar pågår. 

 Nolltolerans mot undernäring. 400 000 personer riskerar undernäring. 
Dietister behövs!

 SJ bygger om tåg men har förbisett att ta hänsyn till äldres behov. Frågan är 
om SJ menar att vi inte ska åka tåg?? Förbundsordföranden Eva Eriksson 
driver frågan.

 Vårdcentralspatruller. Ska det finnas äldrevårdsmottagning?? Där man lättare 
kommer i kontakt utan att trycka sig fram på telefonen?? /Eva
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